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Protokół Nr XXXIX/2014 z XXXIX sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku, 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Złotym Stoku 

w dniu 11 lipca 2014 r.  

 

Godzina rozpoczęcia: 10
03

, zakończenia: 11
40

 

Stan Rady: 15 osób, obecni: 11 osób, nieobecni: 4 osoby  (Ł. Karski, D. Maziakowski, 

A. Szlachta M. Znamirowska). 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku, 

2. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy, 

3. Romuald Waniurski – planista, 

4. Sołtysi wg załączonej list obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego.  

3. Odczytanie pism skierowanych do Rady. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIV/256/2013 Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku w sprawie budżetu gminy na 2014 r. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 i 2 

Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym Stoku - Pani Krystyna Grzech o godz. 10
03

 

otworzyła XXXIX sesję. Po przywitaniu radnych i gości oświadczyła, że zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek 

obrad i zaproponowała następujące zmiany: 

1) Zmienić kolejność punktów w taki sposób, żeby odczytanie pismo skierowanych do Rady 

było przed sprawami różnymi. 
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2) Wprowadzić punkt: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu działki ewidencyjnej nr 

437/5 w Złoty Stok, jako punkt przed odczytaniem pism. 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący) 

przyjęła zaproponowane zmiany do porządku obrad. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący) 

przyjęła porządek obrad, wraz z wprowadzonymi zmianami i autopoprawką. 

 

Ad. 3: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIV/256/2013 Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku w sprawie budżetu gminy na 2014 r. 

Skarbnik Gminy oznajmiła, że pilnie trzeba zmienić opinię. Kredyt jest o 100 tys. zł wyższy 

od planowanego. W uchwale o zmianach budżetowych zabrakło zmian w uchwale, były tylko 

w części tabelarycznej. 

 

J. Frankowicz oznajmiła, że sprawa jest prosta, ale jak można taki błąd popełnić. Skarbnik 

Gminy przyznała się, że umknęło to jej to uwadze i przeprosiła za błąd. J. Tichanowicz 

oznajmił, że jest to uchwała techniczna. 

 

Na obrady dotarł Radny D. Maziakowski (10:10). 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXIX/290/2014 zmieniającą uchwałę Nr XXXIV/256/2013 Rady Miejskiej 

w Złotym Stoku w sprawie budżetu gminy na 2014 r. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę (10:12 – 10.17). 

 

Ad. 4: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu działki ewidencyjnej nr 437/5 w Złoty Stok. 

 

Radny Z. Śleziak opuścił obrady (10.18). 
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R. Waniurski oznajmił, że przedmiotem planu jest działka rolna nr 437/5  o powierzchni 

1.273 m
2  

przy drodze krajowej 46 na przy ul. Działkowej. Można dokonać zmiany. 

Inwestorem jest Pan Tułacz, który nie uzyskał pozwolenia. 

 

J. Tichanowicz zapytał, czy sąsiad działki został poinformowany? R. Waniurski oznajmił, że 

zostanie poinformowany  i może złożyć swoje uwagi. Informacja  o planie zostanie spełniona 

zgodnie z wymogami ustawy. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących, 1 opuścił 

głosowanie) podjęła uchwałę Nr XXXIX/291/2014 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu działki ewidencyjnej nr 437/5 

w Złoty Stok. 

 

Ad. 5: 

Odczytanie pism skierowanych do Rady. 

1) Zaproszenie do udziału w Turnieju Siatkówki Plażowej Samorządowców o „Puchar 

Krzywej Wieży”- zaproszenie w dniu 12.04.2014r. godz. 12.00. 

2) Pismo z dnia 01.07.2014r. Sygn. akt IV SAB/Wr 57/14 od Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego we Wrocławiu postanowienie o umorzeniu postępowania w sprawie 

nie udzielenia informacji publicznej. 

Radny Z. Śleziak opuścił obrady (10:24). 

 

Burmistrz oznajmił, że skarga stała się bezprzedmiotowa. 

 

J. Tichanowicz zapytał, jakiej informacji Burmistrz nie udzielił? Burmistrz odpowiedział, 

że otrzymał skargę z WSA, w sprawie nieudzielenia odpowiedzi na wniosek o udzielenie 

informacji publicznej. Jak się okazało we wskazanym terminie wniosek nie wpłynął do 

Urzędu Miejskiego w Złotym Stoku. Na wezwanie sądu skarżący w wyznaczonym terminie 

nie przedłożył kserokopii wniosku, w związku z czym skarga stała się bezprzedmiotowa. 

Dodał, że skargę na Burmistrza uprzednio składa się do Rady Miejskiej, a nie do sądu. 

 

3) Pismo z dnia 25.06.2014r. znak DGK- VIII-4704-57/25757/14/MW z Ministerstwa 

Środowiska Departament Geologii i Koncesji Geologicznych w Warszawie  w sprawie 

wyrobisk po byłej kopalni arsenu. 

4) Burmistrz oznajmił, że sprawa dotyczy dysponowania wyrobiskami na inne cele niż 

górnicze oraz kto jest władny do podpisywania dokumentów w sprawie tytułu prawnego 
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wyrobisk.  Ministerstwo odpowiedziało, że w tej chwili trwają prace nad nową ustawą 

górniczo- geologiczną. J. Tichanowicz zapytał czy będzie lista, czy określą zasady ogólne. 

Burmistrz odpowiedział, że będą zasady ogólne. E. Ruszkowska przypomniała, że RM 

pisała już skargę na opieszałość do premiera. Burmistrz odpowiedział, że Premier uznał że 

skarga jest niewłaściwa. 

5) Pismo z dnia 10.07.2014r. od Pana Andrzeja Grzelak dotyczące graniogorytu 

w Chwalisławiu. 

J. Frankowicz oznajmiła, że wniosek jest nie czytelny. Najważniejsza jest opinia 

mieszkańców Chwalisławia. Gdyby wniosek poparli mieszkańcy byłaby zgoda Rady.  

 

J. Tichanowicz oznajmił, że było spotkanie z mieszkańcami, na które zainteresowany nie 

przybył. Rada nie powinna zmieniać zdania, gdy mieszkańcy Chwalisławia go nie zmienią. 

Burmistrz odpowiedział, że złoża nie są własnością mieszkańców Chwalisławia tylko dobrem 

całej gminy. Uciążliwość byłaby tylko dla trzech domów, które trzeba by było przesiedlić, 

wjazd na kopalnie byłby przed drogę gminną, którą by inwestor musiał utwardzić, bo jest to 

droga transportu rolnego. Stopień uciążliwości dla mieszkańców Chwalisławia byłby 

niewielki. Wiadomo, że nie będzie o odbudowy kolei. Inwestor informuje o uruchomieniu  

zakładu torfu budowniczego. Najlepiej by było zaprosić tego właściciela gruntu a przede 

wszystkim inwestora. Podkreślił, że o dobru całej gminy nie decyduje tylko jedna 

miejscowość. Przypomniał, że w planach jest budowa obwodnicy, i będzie to inwestycja, do 

której potrzeba wiele kruszywa. 

 

J. Frankowicz oznajmiła, że przejazd będzie przez Zakład mieszkańca naszej gminy, który już 

dużo zainwestował. Burmistrz powiedział, że są wprowadzane zmiany do ustawy 

o zagospodarowaniu przestrzennym, gmina będzie musiała zinwentaryzować zasoby 

naturalne i Rada już nie będzie mogła zabronić wydobycia surowców.  

 

J. Frankowicz powiedziała, że nie ma pewności  że inwestor wygra przetarg  na dostawę 

kruszywa do budowy obwodnicy.  

 

V. Mrozek oznajmiła, że budowa obwodnicy nastąpi np. za dwa lata i niewykluczone, że   

inwestor nie zdąży rozpocząć działalności.  
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Przewodnicząca Rady oznajmiła, że inwestor powinien się spotkać z mieszkańcami. Był 

przedstawiciel inwestora, nie wiadomo którego, nie potrafił odeprzeć ataków mieszkańców 

jak również niczego nie mógł zaproponować i zagwarantować. 

 

J. Tichanowicz oznajmił, że ruch tirów przez Złoty Stok będzie większy. 

 

J. Frankowicz oznajmiła, że burmistrz powołuje się tylko na wpływy do budżetu. W DSD 

wykonał liczne remonty dróg pan Grzelak nie oferuje niczego od siebie tylko to co się gminie 

prawnie należy. Rada powinna podtrzymać swoje poprzednie stanowisko.  

 

Przewodnicząca Rady dodała, że zmiana zdania ulegnie po akceptacji mieszkańców.  

 

A. Rapacz oznajmił, że właściciel działki czy inwestor powinni w jak najlepszym świetle 

przedstawić swoje zamiary co do inwestycji. Pisma powinny być przejrzyste i czytelne. 

 

A. Grygiel dodał, że najważniejszy jest interes gminy (podatek eksploatacyjny). Z wyliczeń  

przedstawionych przez mieszkańców Chwalisławia na spotkaniu wynika, że wpływy 

wystarczą na połatanie dziur. Nikt tych wyliczeń nie zakwestionował.  

 

A. Rapacz oznajmił, że inwestor, Rada Miejska i Burmistrz podejmują kroki, które temu 

przedsięwzięciu nie służą. Przedsięwzięcie powinno być pokazane w sposób wiarygodny. 

Inwestor nie potrafi pokazać wstępnej analizy korzyści. Burmistrz dodał, że Rada powinna 

wziąć pod uwagę plusy i minusy tej inwestycji. 

 

A. Wielgus oznajmił, że nie ma mowy o innym dojeździe dla mieszkańców Chwalisławia, niż 

obecna droga. Burmistrz dodał, że miały być wnioski do inwestora a następnie spotkanie.  

 

E. Ruszkowska oznajmiła, że wnioskodawca nie jest inwestorem, tylko właścicielem działki 

i pisze pisma pod naciskiem inwestora.  

 

J. Frankowicz oznajmiła, że Burmistrz jest rzecznikiem inwestora.  
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A. Rapacz dodał, że Burmistrz szuka dochodów do budżetu. Pan Grzelak nie przekonał 

nikogo co do inwestycji. Podkreślił, że wszelkie ustalenia z panem Grzelakiem nie będą do 

wyegzekwowania od inwestora. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący) 

podtrzymała poprzednie stanowisko. Wniosek nie wnosi niczego nowego oraz nie przedstawia 

żadnej korzyści. 

 

Ad. 6: 

Sprawy różne. 

Głos zabrał J. Tichanowicz informując, że ponownie wnioskuje o umycie tablic na Miejskiej 

Trasie Turystycznej, dalej nie ma informacji o tablicy przy lwie, dach nadal nie zrobiony. 

Przewodnicząca miała pomóc w załatwieniu tej sprawy. 

 

 Przewodnicząca Rady oznajmiła, że zgłosiła sprawę do Nadzoru Budowlanego o wydanie 

decyzji o natychmiastowy remont. Konserwator nakazuje pokryć dach karpiówką jest to koszt 

ok. 1 mln zł na sam materiał. J. Tichanowicz oznajmił że trzeba ratować zabytek, niech 

Przewodnicząca Rady zwróci się do konserwatora ponownie. Należy zrobić chociaż 

prowizoryczną naprawę.  

 

A. Grygiel oznajmił, że z załatania dziury robi się problem z pokryciem dachu karpiówką. 

Ingerencja konserwatora nadzoru powoduje dodatkowe koszty. Kiedyś jakiś konserwator 

zabytków wyraził zgodę na pokrycie dachu blachą. Podkreślił, że Burmistrz ma wsparcie 

Rady. 

 

A. Rapacz podziękował w imieniu pana Starosty za wsparcie imprezy „Rajd Rowerowy”, 

podczas której Burmistrz ufundował rower. 

 

J. Frankowicz zgłosiła, że na ulicy Sienkiewicza po ulewach trzeba wyrównać trylinkę, jest 

powymywana. Podmyty jest również przepust wraz z kratką. 

 

B. Klita zgłosiła, że ludzie w Mąkolnie nie płacą za śmieci a wyrzucają odpady. Burmistrz 

odpowiedział, że są prowadzone postępowania wobec tych osób. 
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Ad. 7: 

Zamknięcie obrad. 

 W związku z wyczerpaniem się spraw Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku zamknęła o godz. 11:40  XXXIX sesję Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała: Weronika Gołdyn 

 


